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Referat  

 
 
 
 
 

Den 7. Mars holdt Hovedstyret sitt månedlige styremøte. På møte gikk vi rutinemessig 
igjennom progresjon i under-styrene, og ellers aktuelle tema. Referatet publiseres på 
nettsiden vår, for å sikre hensynet til gjennomsiktighet. Vi ønsker å være så åpne som 
mulig om driften av foreningen. 

 

- Sign. /JF- Hovedstyre 22/23 
 
 

Leder: Vilde Roheim Tveit 
Nestleder: Emilie Teig 

Økonomiansvarlig: Herman Saksvik 
Medieansvarlig: Vemund Følstad Breivik 

Leder av Sosial: Sandra Losen 
Leder av idrett: Tirill Marie Hedel 

Leder av fagstyret: Julie Steen 
Leder av arbeidslivsdagsstyret: Idiris Awil 



 
 
 
 

SAK BEHANDLET 
1  Velkommen til nytt styre 

• Alle unntatt en er nye i hovedstyret og alle er veldig motiverte for de nye 
vervene sine. Vi skal jobbe hardt fremover for å opprettholde det gode 
arbeidet til tidligere styre, og samtidig ha fokus på videre utvikling av 
foreningen.  

• Skal også ha fokus nå første tiden på å bli kjent innad i styret da det ikke er 
alle som kjenner hverandre.  

• Vi gleder oss masse til det neste året.  

2  Supplering  

• Skal ha supplering for vårsemesteret med frist den 19. mars 
• Har litt utfordringer særlig i år med et helt nytt understyre som skal fylles 

opp, må derfor jobbe ekstra hardt for å rekruttere mange.  
• Et av foreningens mål har alltid vært å gi studenter mulighet for verv som 

han hjelpe dem med å sette noe ekstra og givende på Cv´en. I tillegg til at vi 
erfaringsmessig vet at ved å ha et verv, blir man også kjent med enda flere 
medstudenter. Vi ønsker derfor å gi flest mulig som søker, plass. Viktigste 
for oss er motiverte, engasjerte og inkluderende kandidater som har mye å 
bidra med. Hvor stor cv kandidaten har fra før er ikke nødvendigvis 
avgjørende.  

3  Samarbeidspartner 

• Vi skal ha møte med vår hovedsponsor advokatfirma Thallaug. Vi ønsker å 
fortsette det gode samarbeidet med dem, særlig fordi de er så engasjerte i 
jusstudentene ved HINN.  

4 Økonomi   
 

• Alle skal velge en økonomiansvarlig i hvert styre som fører budsjett over 
hvert enkelt arrangement. 

 
      Overskudd pga. avlysninger og gjesteforelesere som ikke ønsket  

Vi har et mål om å gå i null hvert år, slik at alt overskuddet går ut til 
medlemmene enten direkte (gaver, billigere billetter, drikkebonger osv.), eller 
indirekte (ved investeringer i utsyr ol.)   

5 Gensere 

• Vi skal bestille nye gensere for neste år.  
• Var populært i fjor med ny farge så vi ønsker å komme med en ny fresh farge 

også i år. Dette vil vi ha alle medlemmer med på, og skal holde avstemning.  



6 Idrett  
 

• Planlegger skidag på Hafjell den 17. mars sammen med en annen 
studentforening på HINN.  

• Planer om 3000 meter øl 
• Prøver å få til mer Padel, men kan være litt utfordrende med påmelding.  

7 Sosial  
 

• Planlegger 17. mai feiring  
• Skal holde sommerfest den 30. mai  

8 Fag 
 

• Prosedyre i Tingsrett er utsatt til senere. Blir i kontraktsrett 1 i stedet.  
• Skal ha gjesteforelesning i Forvaltning II, Kontraktsrett I og Erstatningsrett.  
• Jobber med A-besvarelser til neste år som er mye planlegging på grunn av ny 

studieordning.  

 
 

9 ALD 

• Skal ha første møte etter supplering.  
 

 Markedsføring 

 

• Vi skal nå kjøpe et kamera som skal tilhøre foreningen, og brukes av 
markedsføringsansvarlig.  

• Skal lage en plan for videre markedsføring for hele året.  

Jobber med nettiden vår. 

  

 
 

 


